
OBČINSKI SVET ZVEZE SINDIKATOV

Uspešna akcija
»zaključni računi«

čeprav je zadnja seja občinske-
ga sveta Zveze sindikatov imela
kar osem točk, med drugim tudi
obravnavo dolgoročnega plana
občin in mesta Ljubljane, povzetke
poročil SIS družbenih dejavnosti
in materialne proizvodnje za leto
1984 in programe za 1985, poroči-
lo o finančnem poslovanju OSZS
lani in sprejem finančnega načrta
za letošnje leto ter še nekaj drugih,
pa je bila osrednja točka analiza
akcije »zaključni rafiuni«, na kate-
ro se je sindikat skupaj z drugimi
subjektivnimi silami letos dobro
pripravil.

•Res je, da je bilo težišče pozor-
nosti na doseženih poslovnih re-
zultatih posamezne organizacije
združenega dela, kar je materialna
baza za perspektivo. Poleg tega pa
smo vnesli v te razprave širšo di-
menzijo produkcijskih odnosov,
kar je nujno za razvoj le-teh In za
razumevanje ter obvladovanje
kompleksnosti poslovnih procesov
v OZD. Obravnava same bilance s
skopim poslovnim poročilom, nuj-
no vodi k neobveščenosti, nezain-
teresiranosti in občutku delavcev,
da so samo glasovalni stroj ter k
njihovi odtujenosti od vodstva in
poenostavljanju samoupravnih
produkcijskih odnosov ter vloge
slehernega delavca v njih. Prav za-
to so vključili tudi vprašanja samo-
upravne organiziranosti OZD, pla-
niranje razvoja OZD v smislu sme-
lo zastavljenih resolucijskih ciljev,

prestruktuiranja proizvodnje in ta-
ko dalje. Ob tem pa smo precej
pozornosti namenili razvijanju si-
stemov nagrajevanja po delu in re-
zultatih dela, kar naj bi bila dolgo-
ročna perspektiva in pa tudi dobra
socialna varnost vseh delavcev,« je
uvodoma poudanl Živko Rus,
predsednik obč. sveta Zveze sindi-
katov.

V razpravi so sodelovall Borut
Perhavec, Sergej Lunaček, Oto Er-
man, Anton Lah, štefan Novak,
Jelka Rahne in drugi, poudarjeno
je bilo , da so pospešene aktivnosti
v OZD v času razprav po -zaklju-
6nih računih 1984« razgibale ko-
lektive. da delavci aktivneje sode-
lujejo in razmišljajo o prihodnosti.
Zato je bi! tudi sprejet predlog, da
je potrebno sedaj usmeriti lo razgi-
banost skozi OOZS v OZD v temelj-
ne delegacije za zbor združenega
dela skupščine občine. Tu bo po-
tem viden pravi odraz stanja v
OZD, istočasno pa je to mesto za
usklajevanje interesov in reševanje
problematike združenega dela. Ta
razgibanost pa se mora izkonstiti
istočasno tudi za mobilizacijo vseh
sil za doseganje čimboljših rezul-
tatov gospodarjenja in čiinbol)ših
samoupravnih odnosov v najši-
ršem smislu.

Razpravljalci so ocenili, da je be-
žigrajsko gospodarstvo lani dalo
dobre rezultate, da pa je zmotno
prepričanje, da je stanje v organi-
zacijah združenega dela in zado-

voljstvo delavcev dobro. V precej
kolektivih, zlasti v gradbeništvu, tr-
govini, šolah in zdravstvu. vlada
precej težka situacija. Glavni vir
nezadovoljstva so osebni dohodki,
ponekod je prisotna obupanost ter
malodušje, delavci imajo občutek
nemoči in negotovosti, slaba infor-
miranost pa pušča prostor bohote-
nju samoinformiranja in dezinfor-
miranja. Čedalje bolj so tudi odtu-
jene strokovne in poslovodne
strukture. Zato bo tem pojavom
potrebno v prihodnje nameniti več
pozornosti.

Problematiko sindikat skupaj z
ostalimi subjekti v občini in zdru-
ženem delu zaenkrat obvladuje,
kar zahteva vedno vefi konkretnih
akcij v posameznih okoljih. Pri tem
se morajo vsi boriti proti neargu-
mentiranemu kritizerstvu, ki po-
vzroča veliko škodo. Vse strokov-
ne in politične sile pa morajo takoj
napeti vse sile za razreševanje te-
kočih problemov, ki se že kažejo v
večanju zalog, rasti cen in istoča-
snem zmanjševanju kupne moči,
kar lahko povzroči, da bodo letoš-
nji cilji slabši od lanskih in da bo
gospodarstvo pričelo stagnirati.

OSZS pa je sprožil tudi široko
akcijo priprav na delegatske voli-
tve prihodnje leto kot tudi na za-
menjavo večine sindikalnih aktivi-
stov, ki jim konec letošnjega leta
potečejo mandati.
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